欢迎 WELCOME





haikou.hilton.com hilton.com.cn/haikou

海口希尔顿酒店 HILTON HAIKOU

中国海南省海口市滨海大道109-9号 邮编 570105 No. 109-9 Binhai Avenue | Haikou | Hainan Province | P.R. China 570105

电话 T: +86 898 3679 8888 I 传真 F: +86 898 3679 8777 电邮 E: haikou.info@hilton.com



AMERICAS · EUROPE · MIDDLE EAST · AFRICA · ASIA · AUSTRALASIA

酒店位置 LOCATION



海口希尔顿酒店地处海口市中心 — 集城市交通、商业、生活、购物、旅游功能为一体的城市生活圈。从酒店出发,既可步行前往宜欣城和玉沙京华城享受休闲、娱乐和购物的乐趣,也可至滨海公园、万绿园、海口湾观光赏景。酒店周边城市交通网络发达,30分钟即可抵达海口美兰国际机场与海口火车站,15分钟即可至海口火车东站,直抵文昌和三亚。

酒店位居楼高249米,高耸入云的地标建筑之内,尽揽海口湾美景与椰城繁华市景,升级至行政客房或套房将享有更大空间、及行政酒廊专属礼遇,享受温馨下午茶及晚间畅饮时刻。

Hilton Haikou is located in the heart of the city's business and entertainment districts, only 10 minutes' walk from the bustling shopping areas of Ushow Plaza and Yusha Capital City. It is within easy walking distance of Coastal park, Evergreen Park, and Haikou Bay. The hotel is only 30 minutes' drive away from Haikou Meilan International Airport, and 15 minutes' drive from Haikou East High Speed Railway Station which has direct connections to Wenchang and Sanya.

Enjoy spectacular city skyline or panoramic sea views from each guest room, in one of Haikou's most iconic buildings. Upgrade to an Executive room or suite for more space as well as Executive Lounge access offering complimentary afternoon tea and evening cocktails every day.





我们的客房

酒店拥有406间各具特色的豪华客房、行政套房,房间设计 秉承品牌现代奢华理念,呈现出高贵典雅及现代时尚风格, 营造一个非凡卓越的居住环境。所有房间内均配备舒适的办公 区域,48英寸屏幕高清液晶电视、多媒体连接器及网络宽带; 独立浴缸和雨淋花洒,配备希尔顿豪华洗护产品套装,令您扫清 疲惫,焕发活力。

升级至行政客房或格调高雅的套房还可尊享位于57楼的行政酒廊的专属礼遇,免费提供下午茶和晚间鸡尾酒。

客房总数:	406间
客房:	162间
无障碍房:	3间
海景房:	46间
豪华海景房:	81间
行政房:	60间
行政海景房:	31间
海景套房:	16间
豪华套房:	2间
豪华海景套房:	4间
总统套房:	1间

入住时间: 下午3点 退房时间: 中午12点

OUR ROOMS

Indulge in our contemporary and stylish 406 rooms and suites with spectacular and panoramic view of city or sea. Enjoy the amenities including 48"LCD TV with international channels, ergonomic and spacious working area, internet, multimedia connector and Wi-Fi. Refreshing in the bathroom featuring a separate bathtub, rain shower and Hilton Luxury bath amenity.

Upgrade to Executive room and suites, take exclusive access to Executive Lounge with afternoon tea and evening cocktails and a host of benefits, located on the 57th floor.

Total number of rooms:	406
Guest Rooms:	162
Accessible Rooms:	3
Guest Rooms Ocean View:	46
Deluxe Rooms Ocean View:	81
Executive Rooms:	60
Executive Rooms Ocean View:	31
Ocean View Suites:	16
Deluxe Suites:	2
Deluxe Suites Ocean View:	4
Presidential Suite:	1

Check-In: 3:00pm Check-Out: Noon





餐饮

云吧

到55楼的云吧品味世界各地的美酒, 欣赏热带风情城市迷人的海景夜色。无论是与朋友相约还是独自品酒, 云吧都可以带给您无尽的享受。更有现场乐队送上曼妙的音乐, 让您的身心得以放松。

茶廊

位于大堂的茶廊为您提供精致可口下午茶点,适合朋友闲时小聚。品尝从沙拉到甜品等各种小食,并搭配香醇的咖啡或各式鸡尾酒,在城市半空中享受悠然自得的休闲时光。

炙●特色餐厅

尽享精品海鲜、肉扒与高品质红酒的同时, 让海口中心城区的 璀璨夜景为您献上一场视觉飨宴。

味●全日餐厅

步入位于33层的味·全日餐厅,全天候品尝大厨们于开放式厨房现场烹制的美味佳肴,欣赏食材演绎的交响乐。现代时尚的就餐环境,令人垂涎的自助餐和各具特色的亚洲及海南美食,落地窗外的醉人美景,无不让人流连。餐厅另设两间独立包房,满足商务宴请与私人聚会之需。

御玺•中餐厅

这间充满东方韵味的中餐厅位于酒店四层、汇聚精美地道的中式 美食。粤菜名厨带领的专业团队为您呈现中式美食,从琳琅满目 的粤海菜式,传承经典的点心,到新鲜精选的海鲜,震撼您的味 蕾。御玺中餐厅拥有15间精致包房,是商务宴请和特殊庆祝活动 的理想之选。

EAT & DRINK

BLU bar

Located high on the 55th floor with panoramic city and sea views, this bar serves a tasty selection of rum and whisky from around the world, with live performances in the evening.

CHA Tea Lounge

Located up on 35th floor with panoramic city view, this tea lounge is a cozy space where guests can enjoy a wide selection of drinks, Hilton signature afternoon tea and popular pastries.

Grill@33

Take in sweeping views or the stunning city skyline, and savour fresh seafood or grilled western-style dishes.

Senses

A modern and sophisticated all-day dining restaurant located on the 33rd floor, with floor to ceiling windows offering an inspiring view. The menu includes a delicious buffet, with Asian and local Hainan specialties. Two private dining room are available for business and parties.

YUXI

Located on 4th floor, this restaurant savors delicious dishes that combine regional Cantonese specialties with local flavors and cooking techniques from the hotel's province. 15 Individual private dining rooms line the main corridor, offering an intimate and sophisticated dining experience.





我们的设施

健身中心

健身中心全天24小时开放,配备健身设备品牌必确®,包括跑步机、训练机、运转机及划船机,使您能够锻炼到身体的每一部分肌肉,为身体注入新的活力。

游泳池

位于5楼的室内常温泳池水温恒定舒适, 带来舒适的畅泳游弋空间。 另有按摩池, 并提供独立的更衣室。

水疗中心

水疗中心让您暂别城市喧嚣, 得享放松一刻。享受专业的足浴、维其浴、桑拿及水疗产品. 带您感受身心舒懈之旅。

康乐中心

酒店的娱乐设施包括7间棋牌室, 跳操室, 儿童娱乐室及台球室。 无论是朋友相聚还是家庭出游, 都能让您欢度休闲时光。

OUR FACILITIES

FITNESS CENTRE BY PRECOR®

Our 24-hour Fitness Centre is equipped with Precor®, fitness equipment including treadmill, trainer, cross trainer and rower, ensuring a full body work out and energises your body and mind.

SWIMMING POOL

An indoor heated swimming pool is located on the 5th floor. It includes separate dressing rooms and a jacuzzi.

SPA

The Spa offers a relaxing escape from the bustle of Haikou. Unwind with foot massage, vichy shower, sauna and more.

ENTERTAINMENT ROOMS

Choose from seven chess rooms, billiards rooms, an aerobics room, and a Kids zone.



会议与活动

位居楼高249米,高耸入云的地标建筑的海口希尔顿酒店地处海口市中心,拥有众多现代化设施,提供贴心的服务。无论是在此举行会议与活动,还是个人入住,定会留下美好回忆。我们专业的会议设施与服务包括:

- •超过2000平方米的会议空间
- •690平方米无柱式宴会厅
- 一间多功能厅
- 八间会议空间
- 宴会贵宾厅
- 免费无线网络
- •现代化试听设备

无论举办何种会议与活动,我们的专业会务团队均会帮助您把握每一个细节,确保会议与活动圆满成功。

MEETING & EVENTS

Hilton Haikou is located in the heart of the city's business and entertainment districts. It offers numerous complementary facilities and friendly service; an impressive venue for business meetings, events, or an individual stay. Its smart meeting facilities and professional services include:

- Over 2,000 m² meeting area
- 690 m² pillar-less ballroom
- 1 multi-function room
- 8 meeting space
- Banquet VIP room
- Complimentary wireless internet access
- State-of-the-art audiovisual equipment

Whatever the event, our dedicated and professional event team is on hand to help, manage every detail and ensure every occasion is a great success.



地理位置

- 30分钟即可抵达海口美兰国际机场
- 15分钟即可抵达海口火车东站
- 30分钟即可抵达海口火车站



TRANSPORTATION

About 30 minutes from Haikou Meilan International Airport
About 15 minutes from Haikou East High Speed Railway Station
About 30 minutes from Haikou Railway Station





外出游览

- 五公祠
- 海口火山群世界地质公园
- 海瑞墓
- 万绿园
- 海南热带野生动植物园
- 东寨港自然保护区
- 白沙门生态公园
- 海口西海岸旅游度假区

OUT & ABOUT

- The Five Ministers Temple
- Haikou Volcanic Cluster Global Geopark
- The Tomb of Hai Rui
- Evergreen Park
- Hainan Tropical Wildlife Park and Botanical Garden
- Dongzhai Port Natural Reserve
- Baishamen Ecological Park
- The West Coast of Haikou